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JACOBSMINDEVEJ EJERLAV 
Ordinær Generalforsamling 2009 

30. april 2009 - Referat 

Dagsorden ifølge vedtægterne: 
1) Valg af dirigent 
2) Formandens Beretning 
3) Fremlæggelse og godkendelse af regnskab 
4) Godkendelse af Kontingent 
5) Indkomne forslag til afstemning 
6) Valg af bestyrelse og Suppleanter 
7) Eventuelt 

 

Ad. 1. 
Christian fra nr. 1 var så flink at lade sig opstille til dirigent. Han blev enstemmigt 
valgt (med klapsalve). Christian  fandt at generalforsamlingen var lovligt indkaldt.  
 
Der var 9 husstande  repræsenteret  (1, 10, 14, 16, 20a, 20b, 21a, 23 og 138).  

Ad 2. 
Formand Henrik (nr. 14) berettede om året der gik. Denne beretning er vedlagt 
referatet. Enkelte emner blev kommenteret, og opgaver blev givet til bestyrelsen. 
Disse er at finde til sidst i dette referat. 
 
Beretningen blev herefter godkendt. 

Ad 3. 
Jimmy Peylecke fremlagde regnskabet for år 2008. Det er tidligere blevet rundsendt 
sammen med indkaldelsen, og gengives derfor ikke her. Der var ikke de store 
kommentarer – udover at omkostningen til frost og snebekæmpelse godt kan risikere 
at gå kraftigt i vejret, hvis der kommer en hård vinter. Dette vil så medføre en stigning 
i kontingentet (men den tid, den sorg). Regnskabet 2008 blev godkendt. 

Ad 4.  
Budgettet (rundsendt sammen med indkaldelsen) blev gennemgået. Der er ikke 
noget forslag om ændring af kontingent.  
 
Dirigenten konstaterede at kontingentforslaget for 2009 er vedtaget. 
 

Ad 5. 
Der var ikke indgivet nogen forslag.  
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Ad 6. 
Jimmy, nr. 21a er på valg i år, Claus og Henrik er på valg i 2010. Jimmy blev 
genvalgt med klapsalver, dog med en bemærkning at hans bestyrelsespost ville blive 
genovervejet næste år, hvor Claus og Henrik også skal på valg. Jimmy mente, at det 
måske snart var på tide med et nyt hold med friske kræfter. 
 
Bestyrelsen består nu af: Claus (nr. 10 og sekretær), Jimmy (nr. 21a og kasserer), 
Henrik (nr. 14 og formand), Peter (nr. 19 og suppleant) samt Christian (nr. 1 og 
suppleant). 

Ad 7. 
Der kom nogle få emner: 

1. Bente fra nummer 1 er repræsentant for Jacobsmindevej i stejlepladsens 
venner. Bente vil vende tilbage ved generalforsamlingen 2010 med beretning 
om arbejdet i dette udvalg. 

2. Bestyrelsen vil på næste generalforsamling komme med et forslag til en 
løbende udskiftning af bestyrelsen, så det ikke bliver en samlet udskiftning. 

3. Bestyrelsen blev opfordret til at undersøge, om det er muligt at få malet gule 
striber på Gl. Strandvej ud for Jacobsmindevej, så der ikke bliver så megen 
parkering, som det nu er tilfældet. 

4. Der er en kasse med gammelt arkiv materiale hos Rolf (#23). Det er OK at 
lade den blive liggende, men den kan også blive udleveret til Quade, hvis han 
går i gang med sin vejhistorie. Arkivet indeholder materiale helt tilbage fra 
vejlavets begyndelse. 

5. Vejfest – Bente og Christina (#1) samt Claus (#20) er udpeget til at være 
arrangør af vejfesten år 2009. Det glæder vi os meget til. Vejfesten er fastsat 
til 28. August. 

 
Vi sluttede kl. 20.35 efter et godt møde. Dette takker bestyrelse og dirigent mange 
gange for. 
 
Med venlig hilsen 
 
 
 
 
 
Christian Schulz   Henrik N. Rasmussen 
Dirigent    Referent 
 
 
Vedlagt:  

1) Indbetalingskort. Kontingent bedes indbetalt inden 15. juni 2009 
2) Formandens beretning for 2008 


